
Delegates Guide
大会指南

5月18日至19日2024年   西安奥林匹克体育中心
18 - 19 May 2024 Xi’an Olympic Sports Center



17:30 Arrival of Guest
嘉宾入场

21:20 Gold Director and City Representative Group Recognition
金阶企业经理和市级代理颁奖表彰

19:50 Opening Show
开场

22:15 Performance by Chief Operating Officer, Huang Ban Chin
黄雍胜执董特别演唱

22:42 MDA Record Breaker Group Recognition
百万超越赢家颁奖表彰

21:00 Celebrity Performance - Lee Xiaodong
明星表演 - 李晓东

19:08 Regional Parade 
入场秀

21:40 Platinum Director and Province Representative 
Group Recognition
铂阶企业经理和省级代理颁奖表彰

20:10 Founders’ Speech
创办人致辞

23:02 Celebrity Performance - Kenji Wu
明星表演 - 吴克群

23:45 End of Day 1 Event 
第一天活动结束

Day 1 第一天 : 2024.05.18



Day 2 第二天 : 2024.05.19

18:00 Arrival of Guest
嘉宾入场

20:25 DR’s Serect Supreme Group Recognition
皙之密至尊颁奖表彰

20:50 Senior Platinum Director and Senior Province Representative 
Award Presentation 
高级铂阶企业经理和高级省级代理颁奖表彰

19:58 Light Show & Arrival of Founders 
视觉灯光秀 & 创办人出场

22:53 Celebrity Performance - Jimmy Lin
明星表演 - 林志颖

23:03 34th Anniversary Celebration and Handover Ceremony
全美世界34周年庆典及交接仪式

23:45 End of Event 
活动闭幕

21:23 DR’s Serect Supreme Presentation
皙之密至尊综艺秀

21:43 SDA Award Presentation 1  
星钻大使颁奖表彰 1

22:28 Lucky Draw
抽奖

22:33 SDA Award Presentation 2  
星钻大使颁奖表彰 2

22:13 Celebrity Performance - Vivian Chow 
明星表演 - 周慧敏

20:15 Chief Operating Officer’s Speech
黄执董致辞



Event Guidelines

1.	 All bestworlders who attending the 34th Anniversary Celebration are required to 
bring along their passports and event ticket. Admission to the venue is by ticket 
and passport only. Please sit according to your seat number.

2.	 The ticket will cover admission for both days of the event. Please keep your 
ticket safe and do not discard it.

3.	 There will be security checks at the entry point.
4.	 After the event, please exit the venues under the guidance of on-site staff and 

follow their instructions. 
5.	 MDA Record Breakers are required to bring along their Gold Medallion.
6.	 Flower giving are not allowed on stage except for SDA Award Presentation.
7.	 All delegates are not allowed to deliver any items (food, beverages, flowers, 

gifts, etc.) into the venue.
8.	 The following are prohibited into the venue: 

•	 Flags
•	 LED board larger than 60cm x 40cm, as well as all posters, banners and LED 

boards to be brought into the venue, must be approved by the company. 
Please contact Denise (HQ) or Judy (China) for approval.

•	 Outside food & drinks (You can bring your empty bottle along; water 
dispensers will be available at the venue)

•	 Flammables or missile-like objects, fireworks, explosives
•	 Weapons of any kind (including knives)
•	 Pets

9.	 Smoking is strictly prohibited throughout the venue during the event.
10.	This event involved laser effects. During the laser performance, it is 

recommended to avoid taking videos or photos within the vicinity because if 
the laser shines directly into your camera’s lens, it can irreversibly damage the 
sensor of your recording equipment. 

11.	 Please carry and keep your personal belongings with you at all times. If you lose 
any items, please proceed to the service desk for assistance.



1.  所有出席34周年庆典的全美家人们请务必携带护照和活动门票。本次活动凭门票      
      及护照作为参会的唯一凭证。 请按自己的座位对号入座。
2.  门票将覆盖两天活动内使用，请妥善保管您的门票；切勿丢弃。
3.  入口处将进行安全检查。
4.  活动结束后，请在现场工作人员的指引下离场，听从现场工作人员的安排。
5.  所有的百万超越赢家都需要携带他们的金牌。
6.  除了星钻大使颁奖表彰外，其他奖项将不能进行献花环节。
7.  所有参会者不允许寄递任何物品（食品、饮料、鲜花、礼物等）到会场。
8.  会场内严谨携带以下物品：

•	任何旗帜旗杆
•	LED 灯牌大于60cm x 40cm;  所有带入会场的海报、横幅及灯牌必须经过公司 

审核，请联系 Denise (总部) 或 Judy (中国) 进行审核。
•	任何食品及瓶装水 （您可带上你的空保温杯，会场将会提供饮水机）。
•	易燃、易爆、危险品
•	枪支、弹药、管制刀具等危险品
•	宠物

9.  活动期间场馆全面禁烟。
10. 本场活动在舞美设计中使用了镭射激光，由于手机与相机中摄像头的感光元件对
       激光较为敏感，建议在激光表演期间避免拍摄及录像，以免对您的拍摄设备造成
       损坏。
11. 请随身携带并保管好您的私人物品，如您有丢失物品，请前往服务台咨询。

活动须知



Event Admission

For bestworlders staying at the hotel, during the 34th Anniversary Celebration on 
18th - 19th May 2024, coaches will be provided between the hotels and the venue. 
Please gather at the designated time at the hotel for transportation and follow 
the instructions for admission to the venue. Passengers riding the coaches will 
disembark at the east square before entering the event hall. 

Seating Area: (Refer to the blue line direction)
Guests may enter the venue directly from Gate 4 on Level 1. 

Balcony Area: (Refer to the yellow line direction)
Guests may proceed directly to their designated seating area upon reaching Level 2.

Entrance 4

Level 2 
Balcony Seat 
East Entrance

*Please follow to the company’s updates if there will to have further changes.



活动入场

入住酒店的家人们, 在5月18日-19日34周年庆典期间，各入住酒店与会场均有巴士往返接
送，请各位家人们在规定时间准时在酒店集合乘车，跟随指引入场。乘搭巴士者将于东广场
下车进入会场。

内场座区: (请参考上图蓝色动线)
嘉宾可从从1层通道4号入口直接进入会场

看座区: (请参考上图黄色动线)
嘉宾可直接上二层看台后找对应区域就座。

*以上极可能调整，请以公司通知为准。

4号通道

二层看台
东侧出口



Seating Arrangements
座位安排

VIP 5: 
Senior Platinum Directors and Platinum Directors, along with their spouses & 
children (under 12 years old) ・ DR’s Serect Supreme
VIP 6: 
Newly promoted 2023 Gold Director ・ DR’s Serect Supreme 

VIP 5区：
高级铂阶企业经理和铂阶企业经理及配偶与孩子（12岁以下) · 皙之密至尊
VIP 6区：
2023新晋金阶企业经理 · 皙之密至尊



Balcony Area: 
Zone A8 & A9 - All International Delegates

二层看台区：
A8 & A9 区 - 国际区域嘉宾

Seating Arrangements
座位安排



Stage
舞台区

Entrance 4
入口4

Entrance 2
入口2

Female toilets
女士洗手间

Male toilets
男士洗手间

Function room
功能间

Emergency Medical Service Location
紧急医疗点

Seating Area: Entrance 2
Balcony Area: Between A7 & A8 Seating Area, 
                         outering ring corridor on the 2nd floor

内场区： 2号通道
看台区： A7 & A8 座位区之间, 2楼外环廊

Second Floor Functional Area Division
二层功能区使用划分




